

Granulat wird Botschaft.

Styrolution auf der K.

Granulate becomes a message. Styrolution at K.



 **STYROLUTION**
Driving Success. Together.

**"ADVANCING NEW MATERIALS
in health care."**
Health Care & Diagnostics, Operation Research & Development

**MEDICAL
SOLUTIONS**





CLIENT
Styrolution

PROJECT
Messeauftritt auf der K 2013

SERVICES
Exhibition Design
Interface Design
Project Coordination
Project Realisation

AUFGABE: Entwicklung und Realisation des Styrolution-Messeauftritts auf der K 2013.

LÖSUNG: Der erste K-Auftritt des Weltmarktführers für Styrolkunststoffe ist nicht nur ein Hingucker durch seine progressive, leichte Architektur und der „Granule Shower“ – einer kinetischen Installation, die Botschaften aus realen und virtuellen Granulaten regnen lässt: Er sorgt auch dafür, dass Besucher sich tiefergehend mit dem Unternehmen auseinandersetzen können. Mittels Boarding Pass navigieren sie entlang vielfältiger Stationen wie der „Solution Wall“, dem interaktiven „Co-Creation Tool“ und den „Brandfaces“ und erhalten so eine individuelle Informationssammlung.

TASK: Development and realisation of the Styrolution trade fair appearance at K 2013.

SOLUTION: The first K appearance of the worldwide leading manufacturer of Styrol plastics is not only an eye-catcher due to its progressive architecture, which imitates a chemical formula, and the “granule shower” – a kinetic installation, which allows messages made of real and virtual granulates to rain down: It also means that visitors can get to know the company in more depth. Using a boarding pass you can navigate along many stations, such as the “Solution Wall”, the interactive “Co-Creation Tool” and the “Brandfaces” and so obtain an individual collection of information.